
petnaest© redovne sjednice Upravno* odbora Kino-kluba "Zagreb", 
održane đn© 20.III.1969.u 19 sati u klupskim prostorijama.
DRKUTKIl Dragutin Dopler,Željko Hbberštok,Vladimir Iloholač, 
Joto RajkoviĆ, arijaa Kodak,Krešimir I»essel,Mil&n Šanec i Milan 
Sušac.
DISHI RSTt l.Uf ovor Kino-klub - FAS.

2.Fripr©me za skupštinu i rad komisija. 
3.Razno.

1 .Kominija za odnose s FAS-on i kućni rod radi na konceptu 
ugovora,koji 6q s© predložiti G.V.l.X.,đa uđe u sklop ugovora 
G.T.I.t. - FAS.

Ž.Glavna godišnja skupština j© odgođena,jer so još radi bi
lanca.

Dragutin Dopler je bio kod Tvrtka leeića.Još nije načinjen 
i potpisan ugovor s FAS-om,dok no budu dovršene prostorije i dok 
se no vidi šta je sve učinjeno i koliko je uloženo sredstava. 
Sekretar G.V.B.T.iesić kaže da su to prostorije Kino-kluba "Zag
reb* i to će uvijek ostati,jer je Kino-klub organizacija G.V.I.T 
FAS j© sa o prolazni pođstanar.Ugovor potpisuju sve tri strane 
ravnopravno (G.V.M.T. - K.K.Z. - FAS.Jlesiću se konoopt ugovora, 
načinjen po Kruni Hajdleru ne sviđa,jer nije potpun 1 zadovolja
vajući. Stanarinu će FAS plaćati G.V.l.T.,a taj će novac biti 
upotrebijen za "unapređenje kinoamateretva u Zagrebu".Pošto smo 
mi jedini klub u Zagrebu,to znači đa će sve ići nama.

Marijan Kodak je pročitao koncept prijedloga ugovora.Fo nje 
su FAS koristi prostorijo prije podne,a KKZ poslije pođno.PAS 
poslije svog radnog vremena mora ove pospremiti i zaključati,te 



poslije podne nema pravo koristiti prostorije.U prostorijama kan
celarijo KKZ ira svoj pisaći stol sa sekretara i blagajnika.Pros
torija tehnike je sa sada zajednička,ukoliko se ne nađe mogućnost 
đa FAS dobije zasebnu prostoriju,a oba sekretara (tehnička) imaju 
ključ©ve.Sv© vrijednije stvari moraju stajati pod ključem.

Bazrađeno teše Marijana Rođaka mora komisija dalje razraditi, 
te dati svoj prijedlog ugovora u eventualno više varijanti .Treba 
pokušati kod G.V.a.T.da dobijemo prostoriju isključivo sa tehniku 
Kino-kluba.

3.Godišaja skupština.Blagajnik Rajković je izvjeetio da se 
radi bilanca,jer želimo sve čisto i završeno predati novom Uprav
nom odboru.Zato se rok za održavanje Godišnje skupštine produžuje 
najdulje sa mjesec dana.Završena je kompletna bilanca za 1967.g., 
sa saldom 31.XII.1967.Radi se na bilanci za 1968.godinu,pa bi to 
sa nekoliko dana trebalo biti gotovo.Onda će se sve predati drugu 
Babiću,đa načini definitivnu bilancu.Rajković mora pitati Babića 
koliko mu je vremena potrebno sa da završi te dvije godine.

Dovršeno u 21 sat.
A

ZABISRIČAR-SEIRETARl PREDSJEDNIK«
(Željko Haberštok) (Drahutin Dopler)


